
                        Sprawozdanie z działalności Rady Osiedla śelechowa 
                            od czerwca 2007 r. do grudnia 2007 r. 
 
    Po raz pierwszy w V kadencji R. O. śelechowa radni osiedlowi mają zaszczyt stanąć przed 
Państwem, mieszkańcami osiedla śelechowa i zdać sprawozdanie ze swej działalności od 
czerwca do grudnia 2007 r. 
     Wiosną 2007 r. piąty raz mieszkańcy śelechowej wybrali 15 członków Rady Osiedla. Po 
ukonstytuowaniu się w dniu 13 czerwca 2007 r. pracujemy w następującym składzie: 

- przewodnicząca R. O. – Alina Sukiennicka; 
- wiceprzewodniczący R. O. – Jan Sikora; 
- sekretarz R. O. – Alicja Połowniak – Libera; 
- skarbnik R. O. – Maria Braun; 
- członkowie: GraŜyna Dudzińska, Anna Kabacińska, Halina Kostańska, ElŜbieta Goj, 

Małgorzata Jakian, Anna Rosiak, Danuta Wardyn, Dariusz Rypuła, Krzysztof 
Bednarz, Kazimierz Juzwa, Mieczysław Zmitrowicz. 

      Mandat rady osiedla jest funkcją społeczną, tylko przewodnicząca otrzymuje dietę  
w kwocie 280 zł miesięcznie.  
      Podstawowym zadaniem R. O. śelechowa jest reprezentowanie interesów mieszkańców 
naszej dzielnicy. 
      Zebrania członków R. O. odbywają się co 3 – 4 tygodnie, a zebrania Zarządu według 
potrzeb. Podczas posiedzeń podejmowane są decyzje, wnioski i uchwały. W celu utrzymania 
stałej łączności z mieszkańcami członkowie Rady pełnią dyŜury w kaŜdy wtorek, w godz. 
17.30 – 18.30 w siedzibie Rady przy ul. Ostrowskiej 3/1. 
     W II półroczu 2007 r. dyŜurowaliśmy 26 razy, w tym roku (od stycznia do dnia 
dzisiejszego) – 15 razy. 
     Do najistotniejszych spraw, którymi zajmuje się Rada, naleŜą: 

- opiniowanie licznych pism i wniosków z uprzednim rozeznaniem celowości 
pozytywnego lub negatywnego załatwienia tych spraw; 

- występowanie do wydziałów Urzędu Miejskiego, spółdzielni mieszkaniowych  
i innych organów z róŜnymi wnioskami w celu zaspokojenia potrzeb mieszkańców 
naszego osiedla; 

- szczegółowe omawianie spraw, z jakimi zgłaszają się nasi mieszkańcy; 
- organizowanie i współorganizowanie, wspólnie z instytucjami, organizacjami  
      i szkołami działającymi na naszym osiedlu, licznych imprez kulturalno – sportowych:    
      konkursów wiedzy, zawodów sportowych, festynów rodzinnych, spotkań emerytów,  
      rencistów i osób samotnych. 

      Najwięcej opinii Rada wydała w sprawie dzierŜawy gruntów, inwestycji, 
zagospodarowania przestrzennego. DuŜo zgłaszało się do nas osób potrzebujących pomocy 
finansowej, jednak my, jako rada osiedla, nie jesteśmy statutowo upowaŜnieni do udzielania 
bezpośredniej pomocy finansowej. Jednak nie moŜemy pogodzić się z trudną, a czasami 
wręcz tragiczną sytuacją, materialną wielu mieszkańców naszego osiedla, dlatego 
organizujemy spotkania przedświąteczne dla emerytów, rencistów i osób samotnych czy 
imprezy mikołajkowe dla dzieci. 
     We wrześniu i październiku 2007 r. na wielu naszych ulicach przeprowadzone zostały 
przez pracowników zatrudnionych w tym celu przez Urząd Miasta prace porządkowe.  
W ramach tych prac interwencyjnych usunięto ogromne ilości gruzu, śmieci i innych 
odpadów. Niestety, niektórzy nasi mieszkańcy ciągle zaśmiecają tereny naszego osiedla, 
tworząc dzikie wysypiska, dlatego ponownie z niecierpliwością czekamy na przysłanie na 
nasze osiedle kolejnej ekipy sprzątającej. Na pewno moŜna by było tego uniknąć, gdyby na 



ulicach zostały rozmieszczone kontenery na odpady wielogabarytowe, finansowane przez 
Urząd Miasta. 
    KaŜdego roku przekazujemy powtarzające się od lat oraz nowe wnioski inwestycyjne do 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego i do budŜetu miasta, zgłaszane do nas przez 
mieszkańców, niestety, jak do tej pory, nie znajdują one uznania naszych władz miejskich. 
MoŜe są za drobne? Ale dla nas nawet te najdrobniejsze są bardzo istotne. Obejmują one m. 
in. następujące zadania: 

- naprawa i modernizacja nawierzchni ulic: HoŜa, Łączna, Gęsia, Kresowa, Bociania, 
Zięby, śurawia, Axentowicza, Liściasta, Piaskowa, śabia, Roentgena; 

- dokończenie kanalizacji ulic; 
- uporządkowanie i zagospodarowanie Parku Brodowskiego i parku przy ul. 

Obotryckiej – Oliwkowej (głównie oświetlenie); 
- uprzątnięcie płyt nagrobkowych i uporządkowanie byłego cmentarza przy ul. 

Ostrowskiej; 
- przebudowa ulic: Wendeńska, Ostrowska, Bogumińska. 
Wnioskowaliśmy takŜe m. in. o: 
- zmianę organizacji ruchu na skrzyŜowaniu ul. Krucza – Kormoranów – odpowiedź 

negatywna; 
- zamontowanie progów spowalniających ruch na ul. HoŜej na wysokości wjazdu na 

parking samochodowy SP 42 oraz o ustawienie znaku ograniczającego prędkość lub 
informującego o drodze dla dzieci szkolnych – odpowiedź negatywna; 

- zamontowanie progów na ul. Słowiczej (na wysokości kościoła) – odpowiedź 
negatywna; 

- ustawienie większej ilości koszy na śmieci, m. in. na ul. HoŜej (przy ZCE) i Kruczej – 
odpowiedź negatywna; 

- remont klatek schodowych i elewacji budynków przy ul. Studziennej 30/31/32 
(oficyna) – odpowiedź negatywna. 

      Nadal czekamy na odpowiedź ZBiLK-u Rejon nr 3 (pismo wysłane dn. 31.01.2008 r.)  
w sprawie zamknięcia śmietników znajdujących się przy ul. śabiej.  
      Dalej nie wiemy, kto zaopiekuje się placem zabaw przy ul.śelaznej – Studziennej, gdzie 
za pieniądze (10000 zł) uzyskane jesienią ubiegłego roku z Komisji ds. Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządności R. M. Szczecin zamontowaliśmy nowe urządzenia zabawowe  
i piaskownicę dla dzieci. Nasze skromne finanse nie pozwalają nam na utrzymywanie tego 
typu obiektów, tym bardziej, Ŝe działka, na której znajduje się plac zabaw, jest terenem 
miejskim. 
     Nadal nie wiemy, czy wskazane przez nas Komisji ds. Sportu R. M. Szczecin 
niezagospodarowane i zdewastowane mini boiska sportowe (przy ul. Liściastej – 
Axentowicza, Golisza – Oliwkowa, śurawia) znajdą się w miejskich planach modernizacji 
boisk sportowych. 
      
     Tak oto w ogólnym zarysie przedstawia się działalność R. O. śelechowa  w II półroczu 
2007 r. Robimy wszystko, co w naszej mocy, by sprostać zadaniom, jakich się podjęliśmy. 
Czy zrobiliśmy duŜo, czy mało – osądzicie Państwo sami. Przed nami jeszcze trzy i pół roku 
działalności. Jesteśmy juŜ trochę bogatsi w nabyte doświadczenie, które na pewno będziemy 
starali się wykorzystać w przyszłości.  
      
    W imieniu własnym i całej Rady dziękuję wszystkim za okazane nam zaufanie i Ŝyczę 
Państwu oraz gościom pomyślności i zadowolenia z dalszej z nami współpracy. 
 
Szczecin, dnia 12 maja 2008 r.                             Prewodnicząca R. O. Alina Sukiennicka 


